
 Protokół  posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji

Nr 7 /2005  w dniu 12 maja 2005 r.

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 14 00 zakończono o godz. 1800

L.p Imię i nazwisko Podpis

1. Ryszard Cieśliński
- Przewodniczący Komisji

                         obecny

 2.
 

Lech Pluciński
- Wiceprzewodniczący   Komisji

                         obecny

 3.
 

Edmund Knapski
          - Sekretarz Komisji

                          obecny

4. Grzegorz Pietrzycki                           obecny

5. Wojciech Ćwik                           obecny

6. Krzysztof Migasiewicz                           obecny

7. Tadeusz Synoracki                            obecny

8                 Jerzy  Piasecki                            obecny

Nieobecni członkowie Komisji:
1.                -

2.                   -

3.                 -

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:

1. Anna Wolicka-dyr.Poradnii Psychologiczno Pedagogicznej
2. Barbara Górna- Kierownik WSO i Z
3. Zygmunt Piastowski-Komendant Pow.Policji
4. A.Sobolewski-z-ca Komendanta Pow.Policji
5. Paweł Gilewski –Pow.Inspektor Sanitarny
6. Piotr Karczmarek-Kier.Przychodni Odwykowej
7. Edyta Owczarza-po Kierownik PCPR
8. Waldemar Rojtek –Komenda Pow.Policji
9. J.Matysiak Komenda- Pow.Policji.
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 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI:

1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji.

1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji.

1.3        Problemy uzależnień  w powiecie wągrowieckim ze szczególnym
                   uwzględnieniem szkól ponadgimnazjalnych-wnioski materiałów profilaktyka  .
.

1.4       Dyskusja

1.5        Zapytania

1.6       Opinie

1.7       Wnioski

1.8      Zakończenie

ad. pkt. 1.1 i 1.2 przyjęto bez uwag.
Ad.pkt.1.3.   Problemy uzależnień w powiecie wągrowieckim,ze szczególnym
uwzględnieniem szkół ponadgimnazjalnych-wnioski,profilaktyka referowali:
Edyta Owczarza,Paweł Gilewski,Barbara Górna ,Anna Wolicka,Piotr Karczmarek i
Zygmunt Piastowski.

2   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW.

-bez uwag
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1.4  SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI.
Posiedzenie Komisji o tematyce wymienionej w przodkuobrad odbyto w
Komendzie Powiatowej  Policji wspólnie z Komisja Zdrowia,Polityki
Społecznej I Rynku Pracy.W dyskusji głos zabrali:
Edyta Owczarza-problem narkomanii na terenie powiatu był badany wśród
Młodzieży ponadgimnazjalnej pod względem używalności środkó i ggdzie je
można nabyć.Czas badań dotyczył ostatnich 4 lat.
Paweł Gilewski wg jego obserwacji to problem narkomanii w powiecie
nabrzmiewa.
Piotr Karczmarek-pracuje obecnie z 10 pacjentami uzależnionymi,ilość
pacjentów w ostatnim czasie zmalała.Poruszył również problem sekt i
stwierdził,że na terenie powiatu nie stwierdzono ich działalności.
Lech Pluciński stwierdził,gdyby zaistniał problem działalności sekt na
terenie powiatu,należałoby powołać wspólna komisję do współpracy z
sektami. Zygmunt Piastowski-Policja ciągle posiada brak środków
finansowych i ten brak każe jej ciągle oszczędzać.Największa potrzebą są
środki transportowe-samochody.W roku bieżącym Komenda Powiatowa
otrzymała srodki finansowe na remont budynku tj.malowanie wymaiana
okien,ogrzewania i wymianę instalacji elektrycznej.Na zakończenie
posiedzenia Komisji pokazano psa,który poszukuje narkotyki podczas pracy.

1.5     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI.

      Zapytania
            Jakie potrzeby ma Policja-przedewszstkim środki finansowe na zakup samochodów.
           Posiadane samochody SA powyżej 10 lat i zużyte.
1.6 Opinie  -Komisja ocenia Jednostek zajmujących się problemami uzależnień

pozytywnie.

-

1.7  Wnioski
           Komisja Bezpieczeństwa i Komunikacji  ni podjęła żadnego wniosku..

Protokołował / Protokółowała:                                   Przewodniczący Komisji:
               / Edmund Knapski /                                                     /Ryszard Cieśliński /

 


